

香港救助兒童會賣旗日 2025

回覆表格 (企業及團體適用)

企業單次捐款

捐款金額：

- HK\$10,000
 HK\$30,000
 HK\$50,000
 其他金額: HK\$ _____

我們希望參與商界展關懷計劃，請與我聯絡。

鳴謝 (捐款達 HK\$10,000 或以上)

- 香港救助兒童會年報 2025 名列鳴謝
- 賣旗日網頁名列鳴謝 或
賣旗日網頁商標鳴謝 (捐款達 HK\$50,000 或以上)
- 社交媒體名列鳴謝帖文一則
- 商界展關懷提名 (需至少十位義工參與賣旗日)
- 感謝狀乙張

成為賣旗日義工

我們會組織義工團隊 / 親子隊參與 5 月 17 日的賣旗日。

預計義工人數：_____ 預計旗袋數量：_____

*如預計旗袋數目達30個或以上，我們將安排直接送往一個指定地點。

*團體義工登記截止日期為2025年4月25日。

集體認購特別版紀念金旗

凡捐款 HK\$100 或以上，將獲發正式收據及特別版紀念金旗乙張。企業/團體如欲集體訂購，將會獲發專屬編號以作紀錄。企業 / 團體認購金旗達 HK\$5,000，將獲贈熱心參與企業 / 團體證書乙張。

賣旗日網站：<http://savethechildren.org.hk/flags-for-childrens-tomorrows/>

以其他方式支持

- 內部旗袋傳遞：我們會安排於公司內傳遞旗袋。
- 協助發放宣傳訊息：
 - 我們會透過內聯網/電郵協助宣傳活動。
 - 我們會於辦公室展示海報，請寄送_____張活動海報。
- 我們可以贊助禮品 / 禮券予賣旗日義工，請與我們洽談詳情。



請將填妥的表格電郵至 partnershipshk@savethechildren.org
或郵寄至香港救助兒童會「西環德輔道西 410-418 號太平洋廣場 8 樓」
(請註明伙伴及慈善項目部 Ms. Shirley Yau 收)

聯絡資料

企業/團體名稱：(中) _____

(英) _____

聯絡人: _____ 職位名稱: _____ 部門: _____

電話: _____ 電郵: _____

地址 (供寄送旗袋、金旗及宣傳品用):

捐款方式

- 劃線支票 (支票號碼: _____)

支票抬頭請寫上「香港救助兒童會有限公司」。請將劃線支票連同本表格寄回香港救助兒童會辦事處「西環德輔道西410-418號太平洋廣場8樓」，信封面請註明「伙伴及慈善項目部 Ms. Shirley Yau 收」

- 直接存款至「香港救助兒童會有限公司」以下的銀行戶口：

匯豐銀行: 004-023-162100-838

(請把存款收條正本/掃描本連同此表格交回)

捐款收據

- 我需要紙本收據。

- 我希望收取電子收據，請電郵至: _____ (如與上述聯絡電郵不同)

(收據抬頭如與上述名稱不同，請註明: _____)

- 為節省行政開支，我們不需要捐款收據。

我同意接收香港救助兒童會的最新消息，包括捐款機會及活動資訊等消息，以支持救助兒童會幫助香港以及全球兒童的使命。了解我們的私隱政策：<https://savethechildren.org.hk/tc/privacy-policy/>



請將填妥的表格電郵至 partnershipshk@savethechildren.org

或郵寄至香港救助兒童會「西環德輔道西 410-418 號太平洋廣場 8 樓」

(請註明伙伴及慈善項目部 Ms. Shirley Yau 收)

Save the Children Hong Kong Flag Day 2025

Reply Slip (For Corporates & Associations)

Corporate One-Off Donation

Donation Amount

- HK\$10,000
- HK\$30,000
- HK\$50,000
- Other Amount: HK\$_____

We would like to participate in the Caring Company Scheme. Please contact us.

Acknowledgement (For donations of HK \$10,000 or above)

- Acknowledgment in the 2025 Annual Report
- Name Acknowledgement on the Flag Day webpage (For donations of HK \$50,000 or above, we will feature your company logo.)
- Acknowledgement post on social media (Linkedin)
- Nomination for the Caring Company Scheme (requires participation of at least 10 volunteers on Flag Day)
- A certificate of appreciation

Become a Flag Day Volunteer

We will be organizing volunteer teams or parent-child groups to participate in our Flag Day on May 17.

Estimated number of volunteers: _____ Estimated number of flag bags: _____

*Delivery service will be arranged to one designated location for 30 or more flag bags.

*Deadline for Group Volunteer Registration is April 25, 2025.

Group Purchase of Special Edition Gold Flag

For every donation of HK\$100 or more, donors will receive an official receipt along with a Special Edition Gold Flag. Companies or organisations placing bulk orders will be assigned a unique reference number for record-keeping. Additionally, companies or organisations purchasing gold flags with a total value of HK\$5,000 or more will be awarded a certificate recognising their enthusiastic participation.

Flag Day Website: <https://savethechildren.org.hk/en/flags-for-childrens-tomorrows/>

Support in Other Ways

Internal Flag Bag Circulation: We are pleased to circulate flag bags to encourage staff to donate.

Promotion :

- We will promote the event via intranet/email.
- We will display event posters in the office. Please send us ___ posters.

We can sponsor gifts/vouchers for Flag Day volunteers. Please contact us for details.



Please email the completed form to partnershipshk@savethechildren.org or mail it to:

Save the Children Hong Kong
8/F, Pacific Plaza, 410-418 Des Voeux Road West, Sai Wan, Hong Kong
(Attn: Partnerships and Philanthropy Department, Ms. Shirley Yau)

Contact Information

Corporate/Group Name: (English) _____
(Chinese) _____

Contact Person: (Mr/Ms) _____

Title: _____ Department: _____

Tel: _____ Email: _____

Address (For flag bags, commemorative gold flags, or promotional materials delivery):

Donation Method

Crossed cheque (Cheque No.: _____)

Please make the cheque payable to "Save the Children Hong Kong Limited" and mail it to Save the Children at 8/F Pacific Plaza, 410-418 Des Voeux Road West, Sai Wan, Hong Kong
(Please mark the envelope: "Attention to Ms. Shirley Yau, Partnerships and Philanthropy Department.")

Direct deposit

Please make a direct deposit to "Save the Children Hong Kong Limited" bank accounts listed below:
HSBC: 004-023-162100-838
(Please send the original/scan copy of the deposit slip along with this form.)

Donation Receipt

I would like a paper receipt

I would like to receive an electronic receipt.

Please email it to : _____ (If different from the email provided above)

(If the receipt name differs from the name provided above, please specify: _____)

To save administrative costs, we do not require a donation receipt.

I agree to receive Save the Children Hong Kong's latest news with opportunities to donate and ways to engage in Save the Children's mission to support children in Hong Kong and around the world. View our Privacy Policy: <https://savethechildren.org.hk/en/terms-and-conditions/privacy-policy/>



Please email the completed form to partnershipshk@savethechildren.org

or mail it to:

Save the Children Hong Kong

8/F, Pacific Plaza, 410-418 Des Voeux Road West, Sai Wan, Hong Kong

(Attn: Partnerships and Philanthropy Department, Ms. Shirley Yau)